
 

香 港 家 庭 福 利 會 

個人資料收集聲明 

多謝  閣下支持本會，本會擬使用你的聯絡資料（如：姓名、電話、傳真、電郵及郵寄

地址等）作為本會日後與你作直接促銷／推廣接觸之用，包括通訊、社會服務及活動推

廣／典禮邀請或籌款等用途，但我們在未得到你的同意之前不能如此使用你的個人資

料。請於下欄加上「✓」號，以表示你同意，並可以透過以下方法交回本會。 

傳真：2861 2198 

電郵：hoffice@hkfws.org.hk 

郵寄：香港灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心 20 樓 2010 室 

查詢，請致電 2527 3171。 

姓名（中文正楷）：  （英文正楷）  

聯絡電話：  傳真(如有):  

電郵地址：  

郵寄地址：  

 

□ 本人（姓名如下）同意香港家庭福利會使用本人聯絡資料於上述推廣的用途。 

 
 

簽署：  

姓名（全寫正楷）：  

日期：  
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Hong Kong Family Welfare Society 

Personal Information Collection Statement 

Thank you very much for your support towards the Hong Kong Family Welfare Society. We 
intend to use your personal data (Contact data such as name, telephone number, fax 
number, email and mailing address, etc.) for direct marketing / promotion of our social 
service and relevant activities, event invitation and fundraising, etc, but we cannot use your 
personal data without your consent.  Please tick the below box to indicate your consent 
and send it by below method.  
Fax: 2861 2198 
Email: hoffice@hkfws.org.hk 
Mail: Room 2010, 20/F., Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong 

For enquiries, please contact 2527 3171.   

 

Name:  

Phone Number：  Fax:  

Email Address：  

Mailing Address：  

□ I AGREE Hong Kong Family Welfare Society to use my personal data for the purposes 
stated above. 
 

Signature：  

Full Name in BLOCK letter：  

Date：  
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